

Terms and Conditions

1. This form shall be submitted with 2 stamp size photos and with a onetime registration fee Mrf 100. Attach ID copies for new Registrations
2. Annual Fee for Pool (YDP) membership is MRF 600.
3. Annual Fee for Individual membership of Local members is MRF 1800, which can be paid every 4 months, (i.e. Mrf 600 per term) or annually.
4. Annual Fee for Individual membership of Expatriate members is MRF 3600, which can be paid every 4 months, (i.e. Mrf 1200 per term) or annually.
5. Members shall renew the membership card on the first week of each quarter. Late renewals will be fined Mrf 50.
6. Membership cards will be issued within **3** working days of payment from BAM office on working days from 10:00 am to 12:00 pm and 13:00 pm to 15:00 pm (Sunday to Thursday).
7. Members shall produce the membership card for verification upon request.
8. Members should use **Indoor Non-Marking Badminton shoes** in BAM courts. Outdoor shoes are strictly prohibited.
9. Membership will be cancelled for members pending **12** months fee without renewal or prior written notice and new membership will be issued with a fine of Mrf 250.
10. Members shall note that during Tournaments & Scheduled sessions for National Squad and BAM YDP, BAM courts will be unavailable.

شروط و ضوابط انضمام الى نادي بدمinton

1. يجب تقديم هذا النموذج مع 2 صور بحجم طابع و مع رسوم تسجيل مبدئية قدرها 100 م.ر. في حال كان المرشح جديداً، مع نسخ من هوية المرشح.
2. رسوم سنوية لعضوية نادي بدمinton (YDP) 600 م.ر.
3. رسوم سنوية لعضوية فردية لاطراف م.ر 1800، التي يمكن دفعها كل 4 اشهر (أي 600 م.ر لكل فترة) او سنوياً.
4. رسوم سنوية لعضوية فردية لاطراف م.ر 3600، التي يمكن دفعها كل 4 اشهر (أي 1200 م.ر لكل فترة) او سنوياً.
5. يجب تجديد بطاقة العضوية في اسبوع اول كل ربع سنوي. التجديد المتأخر سيعرض المرشح لغرامة قدرها 50 م.ر.
6. سيتم إصدار بطاقات العضوية خلال **3** ايام عمل من تاريخ الدفع الى مكتب BAM في ايام العمل من الساعة 10:00 صباحاً الى 12:00 ظهراً و من الساعة 13:00 ظهراً الى 15:00 ظهراً (من الاحد الى الخميس).
7. يجب على الاعضاء انتاج بطاقة العضوية للتحقق عند الطلب.
8. يجب على الاعضاء استخدام **احذية بدمinton داخلية غير علامية** في ملاعب BAM. الاحذية الخارجية ممنوعة تماماً.
9. سيتم إلغاء العضوية لاطراف لم تدفع رسومها لمدة **12** شهراً من دون تجديد او اخطار مسبق و سيتم إصدار بطاقة جديدة مع غرامة قدرها 250 م.ر.
10. يجب على الاعضاء ملاحظة ان الملاعب BAM ستكون غير متاحة خلال الجلسات و البطولات المخطط لها لفرقة المنتخب الوطني و لنادي بدمinton YDP.

I further confirm that I have read and accept the General Terms and Conditions of Membership

أؤكد مجدداً اني قد قرأت و قبلت شروط و ضوابط انضمام الى نادي بدمinton العامة.

Signature:.....: س.م

Date:.....: التاريخ